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[…]

Beste fractievoorzitters, beste collega’s,

Vorig schooljaar ben ik gevraagd om Caroline Naumovski, oud directeur van De Kersenboom, op te 
volgen. Zoals bekend is zij met pensioen gegaan. 

Deze uitdaging ben ik aangegaan. Omdat het voorlopig een interim baan is krijg ik de ruimte en de 
tijd om te ontdekken of ik uiteindelijk mee wil doen in een officiële sollicitatieprocedure voor deze 
functie. 
Deze keuze was een ingewikkelde voor me. Enerzijds omdat mijn hart bij het onderwijs ligt en het 
een prachtige en volle baan is op een prachtige school.
Anderzijds is daar mijn gevoel van loyaliteit naar GroenLinks, de mensen die op mij gestemd hebben 
en onze partij een warm hart toedragen. 

De doorslag voor mij was de kans om een baan als deze weer op te pakken en daarnaast mijn 
verantwoordelijkheid te nemen om als ervaren directeur De Kersenboom van Caroline over te 
nemen. 

Van de keuzes die ik op termijn zal maken heb ik nog geen enkel idee, wat ik wel weet is dat op dit 
moment deze fulltimebaan in ieder geval niet te combineren is met het raadswerk.

Mijn zetel zal 15 september overgedragen worden aan Nicole van Engelen en zal ik de positie van 
fractieopvolger van haar overnemen.

Ik wil jullie vragen dit bericht met jullie fracties te delen.

Voor nu wil ik jullie hartelijk bedanken voor de fijne samenwerking!

Vriendelijke groet,
Anne-Marie de Smalen


